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PROTOKÓŁ NR XIII/2015 

 z XIII  sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 29 grudnia 2015 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 11
00

- 13
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:             15 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Ryszard Dziadak   - Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji OZKiS 

5. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

6. Marek Leszczyk   - Członek Komisji Rewizyjnej 

7. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

8. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

9. Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

10. Karol Sakowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Maria Smolarek   - Członek  Komisji Rewizyjnej 

12. Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Jan Tronina    - Członek Komisji Rewizyjnej                                                                                                                                                                                                                                                                

14.  Bronisław Światły  - Członek Komisji OZKiS 

15. Zbigniew Wołowiec  - Członek Komisji Rolnictwa 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

5. Barbara Żołędziewska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

6. Aneta Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

7. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

8. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

9. Marek Serweta   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

10. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

11. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 
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12.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

13.  Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

14.  Stanisław Grajoszek   - Sołtys wsi Kamion 

15. Tadeusz Ignasiak   - Sołtys wsi Mierzyce 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XII  sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas na lata 2016 – 2026 

b) uchwalenia budżetu Gminy Wierzchlas na 2016 r., 

c) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2015 r., 

d)  przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wierzchlas”, 

e)  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, 

f)  aktualności miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

obowiązujących na 

obszarze Gminy Wierzchlas,  

g)  zawarcia porozumienia z Powiatem Wieluńskim, 

h) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok, 

i) przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej organów na 2016 rok.  

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad XIII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Punkt 1 

Otwarcie XIII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał Panie radne i Panów 

radnych, Panie sołtys i Panów sołtysów, Wójta,  Sekretarza Gminy, Skarbnika 

Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Stwierdził, że na sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym, może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy.   
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Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad  w zawiadomieniach i zachodzi konieczność wprowadzenia do porządku 

obrad w Punkcie 5 należy wprowadzić dodatkowe uchwały i tak wprowadza się 

w Punkcie  5 podpunkt „g” – podjęte  zostaną dwie uchwały jedna dotyczy 

zawarcia aneksu do porozumienia z Powiatem Wieluńskim, a druga w sprawie 

zawarcia porozumienia z Powiatem Wieluńskim na 2016r.     

Czy są jeszcze dodatkowe  uwagi do tego porządku. 

Nie  było więcej uwag ani zmian w związku z tym Przewodniczący poddał  

projekt porządku wraz z dodatkowymi propozycjami pod głosowanie i przyjęty 

został jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 
 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu XII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 
 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia 26 listopada  2015 r. do dnia  29 grudnia 2015 r., które  stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Po odczytaniu danej informacji przewodniczący zapytał czy są do niej uwagi. 

 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do wiadomości. 
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Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

           a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas, 

Wprowadzenia do tematu dokonała Teresa Nowak Skarbnik Gminy, która  

poinformowała, że projekt uchwały omawiany był szczegółowo na 

posiedzeniach Komisji, wszystkie zgłoszone uwagi zostały wyjaśnione podczas 

obrad Komisji.  

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Gminy  Barbara Puczkowska – 

odczytała Uchwałę Nr IV/278/2015  z dnia 26 listopada 2015 r.  Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie  opinii  o projekcie uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wierzchlas.  

Opinia stanowi załącznik nr 3. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionej opinii, w związku z tym 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił Skarbnik Gminy 

Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały Nr  XIII/89/2015 w w/w sprawie. 

Po odczytaniu treści uchwały została ona poddana pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych, co stanowi kworum 

i rozstrzyga o ważności głosowania. 

 

b) uchwalenia budżetu Gminy Wierzchlas na 2016 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Teresa Nowak Skarbnik Gminy, która 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Wierzchlas na 2015 r. był bardzo szczegółowo omawiany na posiedzeniach 

poszczególnych Komisji i  nie było uwag, jeśli w tym momencie pojawiły się 

jakieś pytania bądź uwagi to proszę o ich przedstawienie.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił 

Wiceprzewodniczącą Barbarę Puczkowską o odczytanie Uchwały Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Łodzi, Nr IV/279/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. 

w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Wierzchlas na 2016 rok, oraz 

Uchwały Nr IV/280/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu budżetowego Gminy Wierzchlas. 

Opinie stanowią załączniki nr 4,5, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk zwrócił się do radnych  

z prośbą o dyskusję nad projektem budżetu Gminy Wierzchlas na 2016 r.   

 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków ani uwag,  w związku z tym Przewodniczący  

Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił Skarbnik Gminy Teresę Nowak 

o odczytanie projektu uchwały Nr XIII/90/2015 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Wierzchlas na 2016 rok. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych, co 

stanowi kworum i rozstrzyga o ważności głosowania. 

Budżet Gminy Wierzchlas na 2015 rok został przyjęty jednogłośnie. 
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c) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2015 r., 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił Skarbnik Gminy 

Teresę Nowak o wprowadzenie do tematu. 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak projekt uchwały został szczegółowo omówiony 

na posiedzeniach Komisji  nie zostały wprowadzone żadne dodatkowe zmiany 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie projektu uchwały 

Nr XIII/91/2015 w spawie zmian w budżecie gminy Wierzchlas. Następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 
 

d)  przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wierzchlas”, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, ponieważ nie było pytań ani uwag 

poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały Nr XIII/92/2015 w/w 

sprawie, następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Odnotowano spóźnienie radnego Zbigniewa Wołowca godzina 11
40 

 

e)  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                        

i zagospodarowania tych odpadów, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, ponieważ nie było pytań ani uwag 

poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały Nr XIII/93/2015 w/w 

sprawie, następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 
 

f) aktualności miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

obowiązujących na obszarze Gminy Wierzchlas,  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Radni zapoznali się z projektem uchwały, ponieważ nie było pytań ani uwag 

poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały Nr XIII/94/2015 w/w 

sprawie, następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
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g)  zawarcia aneksu do  porozumienia z Powiatem Wieluńskim, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił o wprowadzenie do 

tematu Sekretarza Gminy Leszka Gierczyka.  

Sekretarz Leszek Gierczyk wyjaśnił, że w nowym roku kalendarzowym 

pojawiła się kwestia dowozu dzieci niepełnosprawnych do placówek 

znajdujących się poza terenem naszej gminy. Rodzice dzieci nie wyrazili zgody 

na podpisanie porozumienia z gminą odnośnie dowozu dzieci we własnym 

zakresie. W związku z tym skorzystaliśmy usług Ośrodka Szkolno -

Wychowawczego w Gromadzicach, który posiada samochód dostosowany do 

przewozu dzieci niepełnosprawnych. Ośrodek Szkolno-Wychowawczy 

w Gromadzicach jest jednostką powiatową. Na podstawie uchwały Rady Gminy 

Wierzchlas z dnia 18 września 2015 r. zawarte zostało pomiędzy Gmina 

Wierzchlas, a Powiatem Wieluńskim  porozumienie w sprawie dowozu ucznia 

do ośrodka w Gromadzicach. Natomiast od dnia 7 grudnia br. dowożone jest 

drugie dziecko z Mierzyc, które uczęszcza do Zespołu Szkół Specjalnych 

w Wieluniu. Z uwagi na to, że nazwa tego ośrodka nie była wspomniana 

w Uchwale Rady Gminy dlatego konieczna jest zmiana uchwały aby mógł Wójt 

razem z Zarządem Powiatu zawrzeć stosowny aneks do porozumienia. Zmiana  

jaka wprowadzona zostanie w uchwale a później w porozumieniu dotyczyć 

będzie dodania nazwy Szkoły do jakiej dowożony będzie uczeń 

niepełnosprawny oraz zwiększy się liczba  kilometrów. Doliczonych zostanie w 

obie strony 10 km.    

Radni nie mieli pytań ani uwag w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

Jacek Młynarczyk poprosił Leszka Gierczyka o odczytanie projektu uchwały 

Nr XIII/95/2015 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
 

 

h) zawarcia porozumienia z Powiatem Wieluńskim, 

W temacie wyjaśnień również udzielił Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk, który 

powiedział, że przedmiotowa uchwała dotyczy zawarcia porozumienia na 

dowóz uczniów niepełnosprawnych w 2016 r. Sekretarz nadmienił, że w trakcie 

negocjacji warunków zawarcia aneksu do wyżej omawianego aneksu do 

porozumienia w sprawie wysokości stawek oraz liczby kilometrów pojawiły się 

uwagi ze strony Ośrodka, a mianowicie w pierwotnym porozumieniu  ustalone 

zostały ilości kilometrów z Łaszewa Rządowego do Gromadzic i z Gromadzic 

do Łaszewa Rządowego. Starostwo broniąc swoich interesów zwróciło uwagę, 

że zostały źle uwzględnione kursy bowiem trasa przejazdu powinna ująć 4 kursy 

czyli: z Gromadzic do Łaszewa Rządowego, z Łaszewa Rządowego do 

Gromadzic oraz z powrotem z Gromadzic do Łaszewa Rządowego, i z Łaszewa 

Rządowego do Gromadzic i wówczas opłata ze strony Gminy była by 2-krotnie 

wyższa. 
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Ponadto każda z gmin, z których dowożeni sa uczniowie do Ośrodka                        

w Gromadzicach tj. z gminy Pątnów, Mokrsko i Wieluń jest obciążana odrębnie 

za każdy przejazd, pomimo, że pojazd ten jedzie tą samą trasą przez wszystkie 

gminy. Pan Naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

obiecał zorganizować spotkanie na którym miały być omawiane i negocjowane 

warunki kontraktów – porozumień na 2016r., jednak nie udało się zorganizować 

takiego spotkania. Po licznych naciskach w dniu 8 grudnia br. odbyło się 

spotkanie w Urzędzie Gminy Mokrsko z Dyrektorem Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach, który jest dysponentem samochodu. 

Dyrektor wyjaśnił, że nie ma zgody władz Powiatu na inne rozwiązania, a jeśli 

gminy nie chcą to nie musza korzystać z dowozu. Jednakże zapewnienie 

transportu uczniom niepełnosprawnym jest zadaniem własnym gminy. Łączny 

koszt jaki gmina poniesie na transport uczniów niepełnosprawnych do Ośrodka 

w Gromadzicach  oraz Zespołu Szkół w Wieluniu   w 2016 r. wyniesie ok. 

40.000 zł. Była obietnica, że można będzie negocjować warunki dowozu już po 

zawarciu porozumienia, w ten sposób aby uwzględnić wspólną trasę przejazdu, 

która jest wykonywana przez poszczególne gminy i wówczas przygotowane 

zostaną aneksy do porozumienia. W projekcie porozumienia zawarty jest 2-

tygodniowy okres wypowiedzenia. 

Przewodniczący rady Gminy  Jacek Młynarczyk zaproponował podjęcie 

uchwały aby od stycznia dzieci mogły być dowożone  do szkół, a zaraz po 

Nowym Roku należy szukać innej formy dowozu dzieci aby obniżyć koszty.   

Nie  było pytań ani uwag w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy Jacek 

Młynarczyk poprosił Leszka Gierczyka o odczytanie projektu uchwały 

Nr XIII/96/2015 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
 

 

i) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Radni zapoznali się z tematem, ponieważ nie było pytań ani uwag w związku 

z tym poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały 

Nr XIII/97/2015 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 
 

j) przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej organów na 2016 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Radni zapoznali się z tematem, ponieważ nie było pytań ani uwag w związku 

z tym poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały                         
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Nr XIII/98/2015 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

 

Punkt 6 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

1) Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że na 

posiedzenia Komisji wpłynął wniosek Pana Włodzimierza Bednarka w sprawie 

zakupu działek w miejscowości Kamion. Komisje analizowały temat na swoich 

posiedzeniach i wyraziły zgodę na ich sprzedaż zgodnie z ustawa o gospodarce 

nieruchomościami. 

Wójt, wyjaśnił,  że jeśli będzie zgoda Rady Gminy na sprzedaż przedmiotowych 

działek to wówczas zlecona będzie wycena przez rzeczoznawcę, a następnie 

w myśl obowiązujących przepisów przeprowadzony zostanie przetarg. Działki 

te dla zainteresowanych stanowią odrębny obiekt. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem do radnych czy wyrażają 

zgodę na sprzedaż przedmiotowej działki? 

„za” sprzedażą było 13 radnych, „przeciw” – głosów nie było, 2 radnych 

„wstrzymało” się od głosu. 

Rada Gminy Wierzchlas większością głosów wyraziła zgodę na sprzedaż w/w 

działek.   

 

2) Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk, korzystając że jestem przy 

głosie proszę Panie i panów Sołtysów o ustalanie terminów zebrań wiejskich w 

czasie tak aby nie skumulowały się dzień po dniu i w jednym tygodniu. 

 

3) Sołtys wsi Wierzchlas A Leon Makielak powiedział, że ponad 9 lat temu 

złożył wniosek odnośnie skrzyżowania w Wierzchlesie. W roku 2013 miał być 

remont tego skrzyżowania, a do chwili obecnej nic się nie dzieje. Chciałem się 

zapytać kiedy ten problem zostanie rozwiązany?    

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk wyjaśnił, że w budżecie 

Województwa Łódzkiego na 2016 rok zaplanowane jest 100.000 zł na wydatki 

związane z remontem drogi wojewódzkiej. 

Wójt  dodał, że na terenie miejscowości Wierzchlas planowana jest kanalizacja  

i w związku z tym prowadzone były rozmowy negocjacyjne z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich w Łodzi aby kanalizacja szła w pasie drogowym,  ale nie                  

w drodze dlatego, że mieszkańcy nie wyrazili zgody na przejście z kanalizacja 

przez ich działki.  Obecnie dla Gminy priorytetowym zadaniem jest wykonanie 

kanalizacji, a dopiero wówczas niech wykonywana będzie przebudowa drogi 

wojewódzkiej. 

Wójt nadmienił, że na terenie sołectwa Wierzchlas A priorytetowym zadaniem 

jest wykonanie chodnika na ul. Południowej. Wykonane zostało w ostatnich 

dniach odwodnienie, środki zostały wydatkowane zgodnie z zawartym ze 
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Starostwem porozumieniem. Na 2016 rok zaplanowane jest 50.000 zł 

z przeznaczeniem na wykonie chodnika o długości ok. 400 m. Jest to duże 

zadanie, Starostwo Powiatowe przekazało krawężniki, które są dziś 

rozładowywane.  

 

4) Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk zwracam się z prośbą 

o poszanowanie dróg a w szczególności ul. Szkolnej i Południowej 

w Wierzchlesie. Drogi te stanowią doskonały skrót dla samochodów 

ciężarowych wielotonażowych. Jest to teren zabudowany, przy drodze znajduje 

się szkoła i uczęszczają dzieci dlatego zwracam się z winsokiem 

o zamontowanie kamery na ul. Szkolnej, która będzie robią zdjęcia i następnie 

przekazane zostaną Policji. 

 

Proszę o zajęcie się tematem na najbliższych posiedzeniach Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk chciałbym złożyć serdeczne 

życzenia noworoczne aby Nowy 2016 Rok był równie dobry, albo jeszcze 

lepszy niż miniony. Wszystkiego dobrego.  
 

 

Punkt 7 

Zakończenie obrad XIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XIII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Obrady zakończono o godzinie 13
00

. 
 

 


